Please consult Intellectual Property Rights before making a photocopy. Please use the textbook of copyrighted edition.

②国玄東華大學

課 網 Course Outline 教育行政與管理學系碩士在職專班

		, -,, ·, ·, -, ·, -, ·, -	* **	, , ,			
中文課程名稱 Course Name in Chinese		國際教育與文化					
英文課程名稱 Course Name in English		International Education and Culture					
科目代碼 Course Code		EAM_5290Z	班 別 Degree	Masto	碩專班 Master's program		
修別 Type		選修 Elective	學分數 Credit(s)	3. 0	時 數 Hour(s)	3. 0	
先修課程 Prerequisite							
課程目標							
Course Objectives							
(一) 反思能力及全球觀(二) 具備國際視野與多元文化教育的能力(三) 具備有效溝通、表達、團隊合作的能力							
系教育目標 Dept.'s Education Objectives							
1	培育教育行政專業與實務之人才 1 To cultivate the talents with expertise of both profession and practice in educational administration.						
2	提供國內各級各類教育行政及學校行政人員進修之機會 2 To provide all levels of educational and school administrators with the opportunity of on-the-job development.						
系專業能力 Basic Learning Outcomes					力相關性 Correlati between (Objective	Correlation between Course Objectives and	
						Dept.'s Education Objectives	
A	具備學校領導與管理能力 To prepare students to have the ability of demonstrating school leadership and management.					•	
В	具有學校創新經營及資訊處理的能力 B To prepare students to have the ability of demonstrating school innovative management and information processing. ■						
С	具備教育行政與管理之研究能力 C To prepare students to have the ability of doing research on educational administration and management.						
圖力	圖示說明Illustration :● 高度相關 Highly correlated ○中度相關 Moderately correlated						

課程大綱 Course Outline

培養學生除專業科目外,尚須熟悉自身及其他族群的文化背景、風俗習慣、價值觀,鼓勵學生國際事務及會議,並藉由跨文化的互動學習與他人互助互重、珍視文化間的歧異,進而消弭歧視、偏見、及刻板印象,達成不同國家、地區、種族或族群間的和諧關係,促進人類共存共榮的理想。培養學生積極的價值觀,以及對自身與他人語言、文化、種族的認同是十分重要的。

資源需求評估(師資專長之聘任、儀器設備的配合・・・等) Resources Required (e.g. qualifications and expertise, instrument and equipment, etc.)

課程要求和教學方式之建議

Course Requirements and Suggested Teaching Methods

本課程分為在校正常上課與利用寒暑假到國外進行參訪、專題演講與辦理研究生學術研討會兩階段進行

其他 Miscellaneous